

PROTOKOLL
Styrelsemöte
2025-05-12 Teams

Närvarande:	Lars-Åke Sjökvist	Ordförande Ej Närvarande
	Anders Strömbäck	Vice ordförande
	Vivianne Lindstam	Sekreterare
	Göran Carnander	Kassör
	Magnus Svensson	Tävlingskommittén
	Mattias Rundgren	Ledamot MTBO kommittén
	Jakob Jakobsson	
	Mikael Trofast	Ledamot U/J kommittén
	Annika Ericsson	Valberedningen
	Jakob Jakobsson	
	Magnus Svensson	Konsulent

§ 1 Mötets öppnande

V. Ordföranden Anders Strömbäck hälsade välkommen och öppnade mötet.
Dagordning och föregående mötesprotokoll godkändes.

§ 2 Smålands värdetävlingar, O-Ringen -2025, Sprint-SM -2025, Veteran-SM -2025, 10MILA -2026 och -2027 (rapporter)

O-Ringen 2025: Göran Carnander i dag drygt 9000 anmälda, i övrigt flyter det på. Funktionärer ser ut att lösa sig i tillräcklig mängd. **Sprint-SM-2025:** Annika Ericsson det rullar på. **Veteran-SM -25:** Jakob Jakobsson, det rullar på även där. **10MILA 2026:** Vivianne Lindstam, Finspång besökt och kontakter tagna, kartan blir helt klar vid årets slut -25, banläggning och planering påbörjad, alla huvudfunktioner är i gång sedan en tid, svårt få funktionärer till ansvarsrollern som kräver planering. **10MILA 2027:** Anders Strömbäck bjudit in klubbar i Tjustområdet + andra idrottsföreningar, en del huvudposter tillsatta.

§ 3 Prisutdelare DM-25

6-7/9 Göran, MTBO 29, 30 och 1/6 Mattias, 6/6 L-Å Sjökvist, den 21/9 kvar.

§ 4 Ekonomi

Ligger i fas med budget. I övrigt lite mer information då vi är fler nya ledamöter. Framåt dialog kring ekonomin för Småland.....

§ 5 Ordförande

V. Ordföranden med perspektivet -hur arbetar mindre föreningar?

§ 6 Sekreterare

Deltog på SOFTs Framtidsträff 250403 med erbjudanden mail 250407. Förslag om att SmOF bör svara och titta på hur vi behöver hantera dessa frågor och svara förbundet på de projekt som erbjöds.

SOFTs Hållbarhetsrapport för 2024 kom i april. Hur vill SmOF hantera denna information?

§ 7 Tävlingskommittén

Utbildat banläggare i Anderstorp. Ska även till Oskarshamn/Västervik framöver. Våra distriktstävlingar ligger på en lägre nivå och vi behöver få mer balans i nivå 1 tävlingar kontra nationella arrangemang.

§ 8 Ungdom/juniorkommittén

Var i Ullared på SSM, erfarenhet av brandlarm erfors, i övrigt bra tävlingsresultat. Daladubbeln flyttad och krockar med flera arrangemang av rang.

Mobilpolicy? Dialog kring brev från en förälder. **Mötet beslutar att** information i frågan med förtydligande av den policy som finns för ungdom/junior.

Lägerledare till i sommar klart. Regionsläger 17st anmälda. GM i Eksjö.

§ 9 MTBO kommittén

Träffats ett par gånger sedan årsmötet. Ett antal större arrangemang på gång 2026 och 2027. Mer träningar och samarbete i den södra regionen.

§ 10 Valberedningen

Att arbeta långsiktigt med perspektivet att få en fulltalig årlig styrelse och kommittéer.

§ 11 Konsulent

Möte med Region Jönköpings län friluftsliv och besök av Svenskt Friluftsliv den 9 maj. Övergripande är att tillgång av mark blir mer och mer svårtillgängligt.

§ 12 Övriga frågor **ALLA tre punkter skickade i mail.**

RF-SISU SDF-Träff den 18/6 digitalt en timma.

Information om SOFTs tränarutbildningar finns på hemsidan och Utbildningsportalen.

Förbundsutveckling RF-SISU Småland, medverkar den 11 juni

§ 13 Nästa möte den 11/6 kl. 18.00 på kansliet i Jönköping

§ 14 Mötet avslutas

Vice ordföranden Anders Strömbäck avslutar mötet och tackar för visat engagemang.



Möten 2025:

Den 27/8, den 24/9, den 22/10, den 22/11 novemberkonferens och den 6/12.

2026: den 4/2

Styrelsemöten genomförs digitalt alternativt fysiskt. Eller hybridmöten då Småland är stort för resor över en kväll.

Vice Ordförande

Sekreterare

Anders Strömbäck

Vivianne Lindstam